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Abstract (en)
The pallet has a plate (3) comprising superimposed lower and upper panels (4, 5) connected with each other. The lower panel has two adjacent
semi lower panels on one of its sides, where the semi lower panels are not connected along the side. A tear-strip (6) is integrated to the upper panel.
The upper panel is divided into two semi upper panels by the strip. An assembly of each semi lower panel and semi upper panel forms the plate of a
semi-pallet. The strip is made of traction resistance material such as fibrous plastic material.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une palette comportant un plateau (3) et des patins formant supports, caractérisée par le fait que le plateau (1)
comprend deux panneaux superposés liés l'un à l'autre, un panneau inférieur (4) et un panneau supérieur (5), le panneau inférieur (4) comprenant
deux demi panneaux adjacents sur au moins un des côtés et non liés le long dudit côté, une bande d'arrachement (6) étant intégrée au panneau
supérieur et au moyen de laquelle ledit panneau supérieur est susceptible d'être divisé en deux demi panneaux supérieurs, chaque ensemble d'un
demi panneau inférieur et supérieur formant ainsi le plateau d'une demi palette.
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